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Z Á P I S N I C A 
 

 

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva, konaného dňa  

28. októbra  2016  na Obecnom úrade v Rabčiciach 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zápisnica 

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva, konaného dňa 

 28. októbra  2016 na Obecnom úrade v Rabčiciach 



 

 
Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

 

Program: viď pozvánka na zasadnutie OZ   

 

 

     Zasadnutie Obecného zastupiteľstva otvoril starosta obce Jozef Slovík, ktorý privítal 

prítomných poslancov, p. riaditeľku ZŠ s MŠ a skonštatoval, že sú uznášania schopní. 

Poslanec Martin Vons, Ondrej Kubík a Ľubomír Bublák  boli neprítomní. Ľubomír Bublák 

bol ospravedlnený. 

 

    Písaním zápisnice bola poverená p. Chromeková Marta, pracovníčka obecného úradu. 

    Za overovateľov zápisnice boli navrhnutí a schválení:  Káziková Veronika a Borová Margita.  

    Do návrhovej komisie boli  navrhnutí a schválení:  Milan Klinovský a Oľga Chromeková. 

Poslanci hlasovali nasledovne:  

Za: 6 ( Huráková,  Káziková,  Halka, PaedDr. Margita Borová,  Klinovský, Chromeková  ) 

Proti:  0       Zdržal sa:  0 

K tomuto bodu programu bolo prijaté uznesenie. 

OZ schvaľuje návrhovú komisiu v zložení: Klinovský Milan a Oľga Chromeková. 

OZ schvaľuje overovateľov zápisnice :  Veronika Káziková a Margita Borová. 

 

    K bodu číslo 3 – Schválenie programu rokovania – poslanci schválili program 

rokovania obecného zastupiteľstva v zmysle pozvánky 

Poslanci hlasovali nasledovne:  

Za: 6 (Anna Huráková, Veronika Káziková, PaedDr. Margita Borová,  Jozef Halka, Milan 

Klinovský, Oľga Chromeková) 

Proti: 0      Zdržal sa : 0 

K tomuto bodu programu bolo prijaté uznesenie. 

OZ schvaľuje program rokovania obecného zastupiteľstva. 

 

    K bodu číslo 4 – Kontrola plnenia uznesení z predchádzajúceho zasadnutia OZ 

Úlohy  z predchádzajúceho zasadnutia OZ boli splnené.  

K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie  

OZ berie na vedomie kontrolu plnenia uznesení z predchádzajúceho zasadnutia OZ. 

 

          K bodu číslo 5 – Dodatok správy audítora o overení súhlasu konsolidovanej výročnej 

správy s konsolidovanou účtovnou závierkou za rok 2015 

V tomto bode bol prečítaný dodatok správy nezávislého audítora k účtovnej závierke roka 2015  

Správa tvorí prílohu zápisnice OZ. 

Poslanci dodatok správy audítora vzali na vedomie. 

K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie  

OZ berie na vedomie dodatok správy audítora o overení súhlasu konsolidovanej výročnej 

správy  s konsolidovanou účtovnou závierkou za rok 2015 

 

 

         K bodu  číslo 6 – Správa o výchovno-vzdelávacej činnosti ZŠ s MŠ za šk. rok 

2015/2016 



V tomto bode programu p. riaditeľka Základnej školy v Rabčiciach bližšie poinformovala 

prítomných o správe o výchovno-vzdelávacej činnosti Základnej školy za školský rok 

2015/2016. 

Poslanci k uvedenej správe nemali pripomienky. Správa bola prítomnými poslancami schválená: 

Poslanci hlasovali nasledovne:  Za : 6 (Anna Huráková, Veronika Káziková, PaedDr. Margita 

Borová,  Jozef Halka, Milan Klinovský, Oľga Chromeková) 

Proti: 0      Zdržal sa : 0 

Správa tvorí prílohu zápisnice. 

K tomuto bodu programu bolo prijaté uznesenie 

OZ schvaľuje správu o výchovno-vzdelávacej činnosti ZŠ s MŠ za šk. rok 2015/2016. 

 

          K bodu číslo 7 – Navýšenie rozpočtu o 6% (+odvody) na základné platy pre 

pracovníkov MŠ s ŠJ (originálne kompetencie)  

V tomto bode programu bola podaná žiadosť Základnej školy  s Materskou školou o navýšenie 

originálnych kompetencii na  ZŠ s MŠ ohľadom základných platov v zmysle zákona č. 553/2003 

Z.z o odmeňovaní niektorých zamestnancov pri výkone prác vo verejnom záujme vo výške 

1980,- Eur.   Poslanci hlasovali nasledovne: Za : 6 (Anna Huráková, Veronika Káziková, 

PaedDr. Margita Borová,  Jozef Halka, Milan Klinovský, Oľga Chromeková) 

Proti: 0      Zdržal sa : 0 

K tomuto bodu programu bolo prijaté uznesenie 

OZ schvaľuje žiadosť o navýšenie rozpočtu pre originálne kompetencie Základnej školy 

s materskou školou Rabčice, Rabčice č. 194 o 6 % (+ odvody) na mesiace september až 

december  2016, na základné platy pre pracovníkov MŠ a ŠJ (originálne kompetencie) v sume  

2000,- Eur.  

       

          K bodu číslo 8 – VZN č. 3/2016 o určení výšky dotácie na prevádzku a mzdy na 

dieťa MŠ, na žiaka ŠJ  na žiaka  ŠKD so sídlom na území obce Rabčice a na záujmové 

vzdelávanie detí s trvalým pobytom na   území obce 

V tomto bode programu bol schválený návrh VZN č. 3/2016 o určení výšky dotácie na 

prevádzku a mzdy na  dieťa MŠ, na žiaka ŠJ na žiaka ŠKD so sídlom na územní obce Rabčice 

a na záujmové vzdelávanie detí s trvalým pobytom na území obce.  

Poslanci hlasovali nasledovne:  

Za:  6 (Anna Huráková, Veronika Káziková, PaedDr. Margita Borová, Jozef Halka, Milan 

Klinovský, Oľga Chromeková ) 

Proti: 0      Zdržal sa : 0 

K tomuto bodu programu bolo prijaté uznesenie 

OZ schvaľuje VZN č. 3/2016 o určení výšky dotácie na prevádzku a mzdy na dieťa MŠ, na 

žiaka ŠJ  na žiaka  ŠKD so sídlom na území obce Rabčice a na záujmové vzdelávanie detí 

s trvalým pobytom na   území obce 

 

V tomto čase došli na zasadnutie OZ ďalší dvaja poslanci, ktorí sa po ceste zdržali v zápche na 

semaforoch v obci Rabča, kde sa t.č. asfaltuje cesta. Boli to Martin Vons a Ondrej Kubík. 

Prítomných je 8 poslancov. 

 

           K bodu číslo 9 – Schválenie úpravy rozpočtu obce na rok 2016 

V tomto bode programu p. Bubláková – ekonómka obce predniesla úpravu rozpočtu obce na rok 

2016 – jedno opatrenie bolo vzaté na vedomie a druhé bolo schválené.  

Poslanci hlasovali nasledovne:  

 



Za:  8 (Anna Huráková, Veronika Káziková, PaedDr. Margita Borová, Ondrej Kubík,  Jozef 

Halka, Milan Klinovský, Martin Vons, Oľga Chromeková) 

Proti: 0      Zdržal sa : 0 

K tomuto bodu programu boli  prijaté uznesenia 

OZ berie na vedomie zmenu rozpočtu  obce rozpočtovým opatrením č. 8/2016 v súlade s  § 

14 ods. 2 písm. b)  zákona č. 583/2004 Z.Z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy  

a o zmene a doplnení niektorých zákonov:  

          Celkové príjmy     – na sumu:          1474420,00 €  (+27793,00 €) 

                                          z toho:  - obec:                        1473420,00 €  (+27793,00 €) 

                                                       - ZŠ s MŠ Rabčice:          1000,00 €  (+       0,00 €) 

 

          Celkové výdavky  - na sumu:            1474420,00 €  (+27793,00 €) 

                                          z toho: - obec:                             839911,00 €   (+20954,00 €) 

                        - ZŠ s MŠ Rabčice:        634509,00 €  (+ 6839,00 €)  

 

OZ schvaľuje zmenu rozpočtu  obce rozpočtovým opatrením č. 9/2016 v súlade s  § 14 ods. 

2 písm.  b)  zákona č. 583/2004 Z.Z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy   

a o zmene a doplnení niektorých zákonov:  

          Celkové príjmy     – na sumu:          1474420,00 €  (+0,00 €) 

                                           z toho: - obec:                        1473420,00 €  (+       0,00 €) 

                                                       - ZŠ s MŠ Rabčice:          1000,00 €  (+       0,00 €) 

 

          Celkové výdavky   - na sumu:            1474420,00 €  (+0,00 €) 

                                           z toho:   - obec:                             832609,00 €   ( -7302,00 €) 

                            - ZŠ s MŠ Rabčice:       641811,00 €    (+7302,00 €)  

 

 

           K bodu číslo 10 – Schválenie kroniky za rok 2015 

V tomto bode programu bola schválená kronika obce za rok 2015. Poslanci nemali pripomienky  

preto bola kronika schválená. Čo sa týka gramatických chýb tie budú odstránené a opravené. 

Poslanci hlasovali nasledovne: 

Za:  8 (Anna Huráková, Veronika Káziková, PaedDr. Margita Borová, Ondrej Kubík,  Jozef 

Halka, Milan Klinovský, Martin Vons, Oľga Chromeková) 

Proti: 0      Zdržal sa : 0 

K tomuto bodu programu bolo prijaté  uznesenie 

OZ schvaľuje kroniku obce za rok 2015. 

 

            K bodu číslo 11- schválenie odmeny kronikárke  

V tomto bode programu prebehla diskusia o odmene kronikárke. Bolo vysvetlené, že doteraz 

bola kronika spracovávaná počas pracovného pomeru kronikárky, pri materskej dovolenke bola 

odmena kronikárke vyplatená v prepočte strán textu kroniky a 1 % priemernej mzdy národného 

hospodárstva. Teraz je potrebné rozhodnúť o odmene za rok 2015, kedy bola kronikárka tiež na 

rodičovskom príspevku. Poslanci sa dohodli, že odmena bude vo výške 386,- Eur čo znamená 

počet normostrán x 1% priemernej mzdy NH za predchádzajúci rok. 

Poslanci hlasovali nasledovne : 

Za:  8 (Anna Huráková, Veronika Káziková, PaedDr. Margita Borová, Ondrej Kubík,  Jozef 

Halka, Milan Klinovský, Martin Vons, Oľga Chromeková) 

Proti: 0      Zdržal sa : 0 

K tomuto bodu programu bolo prijaté  uznesenie 

OZ schvaľuje odmenu kronikárke za vypracovanie kroniky za rok  2015 vo výške 386,- Eur. 



 

             K bodu číslo 12 – Informácia zo zasadnutia Valnej hromady Rabčice STRED s.r.o. 

V tomto bode programu pán starosta predniesol a oboznámil prítomných poslancov o prijatom 

uznesení na Valnej hromade o paušálnom poplatku 6,- Eur pre každého kto má vodovodnú 

prípojku, lebo firma nemá na bežné opravy. 

K tomuto bodu programu bolo prijaté  uznesenie 

OZ berie na vedomie informáciu zo zasadnutia Valnej hromady Rabčice STRED s.r.o. 

o paušálnom poplatku za každú vodovodnú prípojku 6,- Eur/ročne. 

 

            K bodu číslo 13 – Rôzne 

 

- V tomto bode programu bola preriešená  žiadosť Spojenej školy internátnej, Námestovo 

o poskytnutie finančného príspevku alebo vecného daru do tomboly. 

Poslanci odsúhlasili 30,- Eur. Hlasovali nasledovne :  

Za:  8 (Anna Huráková, Veronika Káziková, PaedDr. Margita Borová, Ondrej Kubík,  Jozef 

Halka, Milan Klinovský, Martin Vons, Oľga Chromeková) 

Proti: 0      Zdržal sa : 0 

K tomuto bodu programu bolo prijaté  uznesenie 

OZ schvaľuje žiadosť Spojenej školy internátnej, Námestovo o finančný príspevok alebo vecný 

dar do tomboly vo výške 30,- Eur.  

 

- V tomto bode bola preriešená Kúpna zmluva, kde sa obec dohodla s vlastníkmi 

o odpredaji pozemku pod obecnú cestu ku Živčákovi okolo Stelinov, Rabčice č. 381. 

Cesta sa kupuje za cenu 1,- Eur. Poslanci odsúhlasili kúpnu zmluvu a hlasovali nasledovne: 

Za:  8 (Anna Huráková, Veronika Káziková, PaedDr. Margita Borová, Ondrej Kubík,  Jozef 

Halka, Milan Klinovský, Martin Vons, Oľga Chromeková) 

Proti: 0      Zdržal sa : 0 

K tomuto bodu programu bolo prijaté  uznesenie 

OZ schvaľuje Kúpnu zmluvu o vysporiadanie cesty na Obec Rabčice, medzi predávajúcimi : 

          - Vojtašák Peter, Marta Vojtašáková, rod. Murínovoá, obaja bytom Or. Polhora 912,   

-  Kolčák Miroslav, Rabčice č. 314 

- Kolčák Ján, Rabčice č. 314 

- Živčák Jozef, Rabčice č. 379 

- Živčáková Jolana, rod. Vronková, Rabčice č. 379 

- Tomáš Bublák, Rabčice č. 471 

- Milan Vojtašák a Ľudmila Vojtašáková, rod. Živčáková,  obaja bytom Rabčice č. 

378 

- Augustín Stelina, Rabčice č. 382 

- Turacová Margita, rod. Tatarková, Rabčice č. 342 

- Kolčák Dušan, Rabčice č. 331 

- Kozáková Božena, rod. Kolčáková, Rabčice č. 332 

- Elena Sučáková, rod. Kolčáková, Oravská Polhora č. 527 

- Rudolf Lach, Rabčice č. 89 

- Emília Stelinová, rod. Bandíková, Rabčice č. 381 

- Štefan Stelina, Rabčice č. 381 

a  

          kupujúcou Obec Rabčice, Rabčice č. 196 

          za cenu 1,- Euro. 

 

 



- V tomto bode programu na dotaz poslanca Jozefa Halku, či sa budú konať vianočné trhy  

bolo odpovedané starostom obce, že áno. Dohodli sa na termíne 3.12.2016. Vianočné trhy budú 

spojené s oslavou Mikuláša v obci, kde Mikuláš príde do kostola o 15,00 hod. Predajné stánky 

budú umiestnené na klzisku, aby bola hlavná cesta voľná. Na vianočných trhoch sa nebude 

predávať pyrotechnika. Každý stánok bude platiť poplatok za užívanie verejného priestranstvá. 

K tomuto bodu programu bolo prijaté uznesenie. 

OZ berie na vedomie informáciu, že vianočné trhy v obci sa budú konať 3.12.2016 v sobotu, 

a budú spojené s Mikulášom o 15,00 hod. Všetky stánky budú umiestnené na klzisku. 

 

- V tomto bode programu bola podaná informácia o možnosti využitia optickej siete. 

Svoje  

informácie podala firma Oranet s.r.o a firma Dsidata. Po dohode s poslancami im bolo 

navrhnuté, aby si vypracovali ponuku, ktorú im zverejníme v obecných novinách. 

K tomuto bodu programu bolo prijaté uznesenie. 

OZ berie na vedomie informáciu o možnosti vybudovania optickej siete v obci – firma Oranet, 

s.r.o a firma Dsidata.  

 

- V tomto bode programu bola podaná  informácia poslanca Jozefa Halku, ktorý  

informoval prítomných poslancov o možnosti informácie poskytnutia finančných prostriedkov 

pre obec v zmysle vypracovaných projektov a možnosti získania financií pre obec.  P. Karin 

Grobarčíková, z Rady mládeže žilinského kraja – je  ochotná sa o svoje skúsenosti a informácie 

podeliť o ostatnými. Stretnutie bude 12.11.2016 o 16,00 hod. v Telocvični. Poslanci nemali 

námietky. 

K tomuto bodu programu bolo prijaté uznesenie. 

OZ berie na vedomie informáciu Rady mládeže Žilinského kraja (poslanec Halka Jozef  

podal informáciu, že p. Karin Grobarčíková je ochotná prísť našich občanom vysvetliť  

a podať informácie o získaní finančných prostriedkov v rámci vypracovaných projektov.  

Termín je 12.  novembra 2016 v Telocvični o 16,00 hod. ) 

 

 

Diskusia tohto zasadnutia OZ prebiehala priebežne pri jednotlivých  bodoch   programu. 

 

Na záver starosta obce poďakoval prítomným poslancom za účasť a ukončil zasadnutie OZ. 

 

Zapísala:   Marta Chromeková 

 

 

 

 

                                                                                  Jozef   S l o v í k 

                                                                       starosta obce 

 

 


